

3- Employment:

2008 - 2011	Member of the faculty of law at Elfath University.
2007 – 2009	legal consulter in the ministry of high education and general people's committee for education and scientific research.
2008 - 2011	legal member at the committee of the high studies at Elfath University.
2003 – 2006	Lecturer at faculty of law teaching general law.

4- Hobbies and interests:

- Use Windows programs: PowerPoint – Word.
- Proficiency in the use of the Internet
- I have a very wide range of interests including cycling, reading and swimming and also I am interested in literature and music of different cultures. I like to travel whenever possible, I have travelled the world.

5- Additional information:

Fluent in Arabic.

Very good in English.

6- Publications:

- Journal:

Umiema Abdu jawad. Methods of processing of tax evasion in the Islamic financial system, journal of research and Islamic studies, forth year, volume 29, 2014

Umiema Abdu jawad .Raising of some of the financial resources according with Islamic law and Sunnah Nabaweia in the Islamic financial system, published in the folder of Suina is based on moderation and inspiring the development of the nation. Faculty of the Quran and Sunnah studies, university Sains Islam Malaysia. 2014.

- Conference:

Umiema Abdu jawad .Controls and indicators of foreign investment to attract investments foreign companies in accordance with Islamic law, the Second International Conference on Islam, Science and Education, University of the Malaysian Islamic Science, October 6, 2016.

Umiema Abdu jawad .Raising of some of the financial resources according with Islamic law and Sunnah Nabaweia in the Islamic financial system, international conference of the legacy of the prophet. Faculty of the Quran and Sunnah studies, university Sains Islam Malaysia.26-27, 2014.

Umiema Abdu jawad. Exemption from tax and zakat in-law and sharia: legitimacy theory. International seminar on Usul Fiqh i-SUFI 2013. 23 -24 OCTOBER at the faculty of sharia and law. USIM.

7- Training: -

Group Discussion on Research methodology and Publication. On 15/1, 29/1, 12/2, 26/2/2015 at Academy of Islamic Studies. University of Malaya.

Training on development of presentation and diction leadership, communication and creativity in business skills. 26-27 March 2015. International Islamic University Malaysia And Islamic consultant of the Saudi Arabian Embassy.

Training on Neuro-linguistic programming (Success Engineering). 7-9 April 2015. Foundation of international policy makers for human development.

Training on the secrets of marvelous diction and the power of self-confidence. 6-5 April 2015. Foundation of international policy makers for human development.

Diploma in Companies and Projects Management. 05 to 09 day April. 2015. Canadian Training Center of Human Development.

Training of Trainers (TOT). 24 to 29 April. Canadian Training Center of Human Development.

السيدة: اميمة الهوش امحمد عبدالجواد

بلد الميلاد: ليبيا

مكان الميلاد: طرابلس

تاريخ الميلاد: 28/09/1979

الجنسية: ليبية

B-17-5, Amadesa Condo, Jalan5/125, Desa Petaling, 57100 KL

البريد الالكتروني: omima_aa79@yahoo.com

رقم الهاتف: 0104233797

1_ الشهادات العلمية:

دكتوراه في الشريعة والقانون جامعة العلوم الاسلامية الماليزية. عنوان الأطروحة: دور الحوافز الضريبية في جذب استثمار الشركات الاجنبية على ضوء الشريعة الاسلامية والقانون الليبي.	2012-2016
ماجستير القسم عام في القانون المالي و الضريبي. جامعة طرابلس (جامعة الفاتح سابقا). عنوان الرسالة: الضريبة على العقارات في القانون الليبي	2005– 2007
ليسانس قانون ، جامعة طرابلس (الفاتح سابقا)، كلية القانون.	1998 – 2002

2 - الخبرات التدريسية:

محاضر في مادة القانون المالي بجامعة طرابلس (جامعة الفاتح سابقا) . محاضر في مادة تاريخ القانون بجامعة طرابلس (جامعة الفاتح سابقا). محاضر في القانون الدستوري بجامعة طرابلس (جامعة الفاتح سابقا).	2008- 2011
محاضر في مادة القانون المالي بجامعة طرابلس (جامعة الفاتح سابقا). محاضر في مادة القانون الدستوري بجامعة طرابلس (جامعة الفاتح سابقا). محاضر في مادة طرق البحث العلمي بجامعة طرابلس (جامعة الفاتح سابقا).	2009- 2011
مساعد محاضر و مراقب في الامتحانات بكلية القانون .	2003 – 2006
معلمة في مادة التاريخ قسم اجتماعيات بمدرسة الثورة العربية.	2003- 2001

3- الوظائف:

- 2008-2011: عضو هيئة تدريس بجامعة طرابلس كلية القانون.
- 2007-2009: مستشار قانوني في وزارة التعليم العالي واللجنة الشعبية العامة للتعليم والبحث العلمي
- 2008-2011: عضو قانوني في لجنة الدراسات العالية الدائمة بجامعة طرابلس الفاتح سابقا .
- 2006-2003: مساعد محاضر وعضو مراقب في الامتحانات.
- 2003 -2001: معلمة في ثانوية الثورة العربية بسوق الجمعة طرابلس.

4- الهوايات والاهتمامات:

- اجادة استعمال برنامج وندو : بوربوينت والورد.
- اجادة استعمال الانترنت .
- القراءة والمطالعة.
- السفر والتعرف على ثقافات الشعوب اخرى .

5- معلومات إضافية:

- اقتان اللغة العربية بطلاقة، اللغة الام.
- اللغة الانجليزية جيدة جدا .

6- المنشورات:

المجلات العلمية: -

طرق معالجة التهرب الضريبي في النظام المالي الإسلامي، مجلة البحوث والدراسات الإسلامية، السنة الرابعة، العدد 29، 2014م.

تحصيل بعض الموارد المالية وفقا للتشريعة الإسلامية والسنة النبوية في النظام المالي الإسلامي، التي نشرت في مجلد السنة ومذهب الوسطية الملهم في تنمية الأمة. كلية الدراسات القرآن والسنة، جامعة العلوم الإسلامية بماليزيا. 2014.

المؤتمرات العلمية: -

- ضوابط ومؤشرات الاستثمار الاجنبي في جذب استثمارات الشركات الأجنبية وفق الشريعة الإسلامية، المؤتمر الدولي الثاني في الاسلام والعلوم والتربية، جامعة العلوم الإسلامية الماليزية، 6 اكتوبر 2016.
- تحصيل بعض الموارد المالية وفقاً للشريعة الإسلامية والسنة النبوية في النظام المالي الإسلامي المؤتمر الدولي للتراث إف تي إتش إي نبي. كلية الدراسات القرآن والسنة، جامعة العلوم الإسلامية الماليزية. 26-27. 2014.
- الإعفاء من الضرائب والزكاة في القانون والشريعة: نظرية شرعية. مؤتمر دولي حول أصول الفقه في SUFI 2013. 23-24 أكتوبر بكلية الشريعة والقانون. جامعة العلوم الإسلامية الماليزية.

7- الدورات التدريبية:

- دورة في منهجية البحث والنشر. في 1/15، 1/29، 2/12، 2015/2/26 في أكاديمية الدراسات الإسلامية. جامعة مالايا.
- دورة في التدريب على تطوير العرض واللقاء والاتصالات والإبداع في مهارات العمل. 26-27 مارس 2015. الدولية في ماليزيا الجامعة الإسلامية ومستشار الإسلامي من سفارة المملكة العربية السعودية.
- التدريب على البرمجة اللغوية العصبية (هندسة النجاح). 7-9 أبريل العام 2015. مؤسسة صناع القرار للتنمية البشرية.
- تدريب على أسرار الالقاء الرائع وقوة الثقة بالنفس. 06-05 أبريل 2015. مؤسسة صناع القرار للتنمية البشرية.
- دبلوم في شركات ومشاريع الإدارة. 05-09 يوم أبريل. 2015. مركز الكندي للتدريب و للتنمية البشرية
- دورة تدريب المدربين TOT. 24-29. المركز الكندي للتدريب والتنمية البشرية .